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         I N T E R P E L A C J A 
  

 

 Dotyczy: oznakowania Obejścia Północnego. 

 

Od czasu otwarcia Północnego Obejścia Gorlic do dnia dzisiejszego 

nie wykonano oznakowania drogowskazowego zarówno w obrębie 

skrzyżowań w ciągu obejścia, jak również przyległych dróg, które wraz z 

obejściem stanowiły by logiczny ciąg komunikacyjny.  

Po pierwszej mojej interpelacji została powołana komisja, która 

szczegółowo analizowała zasadność oznakowania, a sugestie zgłoszone 

przeze mnie były w większości przyjęte. 

Proszę o informację co w tej sprawie od tego czasu zostało zrobione, 

czy tak długo trwają procedury umożliwiające oznakowanie drogi. Można 

by odnieść wrażenie, że nie chodziło o wykonie drogi odciążającej 

zatłoczone centrum, a wyremontowanie za pieniądze zewnętrzne drogi 

lokalnej. W istotny sposób naruszało by to celowość przyznania środków 

finansowych na tę inwestycje. Dlatego niezbędne wydaje się dołożenie 

wszelkich starań, by Północne Obejście było oznakowane zgodnie z jego 

przeznaczeniem. 

Rozumiem, że oznakowanie obejścia nie leży w gestii Miasta lecz 

Powiatu, ale powinniśmy dołożyć wszelkich starań, by nasze drogi były 

właściwie oznakowane, by mogli z nich korzystać zarówno mieszkańcy jak i 

przyjezdni. 
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